
 

 

 

 

 
Jaarverslag Secretaris over het seizoen 2020 /2021 

 

 

Samenstelling van het bestuur 

  

 Frank van Klink   Voorzitter vanaf 26-09-1996 

 Floor Straathof  Ledenadministratie vanaf 16-09-2015 

 Guus Vernooij  Penningmeester vanaf 27-10-2010 

 Mirella van Schagen  Wedstrijdsecretaris en scheidsrechterscoördinator 

     vanaf 27-10-2010 

  

 

Algemeen 

Voor u ligt het jaarverslag van seizoen 2020-2021. 

 

We hebben wederom een bijzonder seizoen achter de rug. In het begin van het 

seizoen is er geïnventariseerd bij alle leden of ze (met de geldende corona 

maatregelen wilden trainen en/of wedstrijden spelen). Helaas heeft het maar tot 

halverwege oktober geduurd voordat alle trainingen en wedstrijden werden 

afgelast. De rest van het seizoen is er niet meer gevolleybald.  

 

  

Bestuur 

Het bestuur heeft gedurende het afgelopen seizoen 6 keer vergaderd. De 

vergaderingen hebben via Zoom plaatsgevonden, behalve de laatste van het 

seizoen deze was weer fysiek. Naast de bestuursleden is de technische commissie 

bij de vergaderingen aanwezig geweest. 

  

Nieuwsbrief 

In principe verschijnt er na iedere bestuursvergadering een nieuwsbrief. Ook hier 

heeft COVID-19 invloed op gehad. De nieuwsbrief is dit seizoen slechts 2x 

verschenen.  

De nieuwsbrief wordt verspreid aan alle leden via de mail. Daarnaast wordt de 

nieuwsbrief op het mededelingenbord gehangen en neergelegd in de bar van het 

Spant.  

De nieuwsbrief is ook te raadplegen via de website van Setumup. 

 

Sociale Media 

René Prevo heeft onze website in beheer. Frank, Mirella en Ingrid zijn bevoegd om 

informatie op de website te plaatsen. 

Cheryl en Ingrid hebben de facebookpagina in beheer.  

 

 Trainingen 

Er zijn slechts een paar trainingen geweest afgelopen seizoen vanwege COVID-19. 

De trainingen van Heren 1 werden dit seizoen gegeven door Peter Kompier. 



 

 

 

 

Heren 2 en 3 hebben getraind van 19.30 – 20.30 uur en hebben de trainingen zelf 

verzorgd.  

De trainingen van de Dames werden eveneens door Peter gegeven.  

De trainingen bij de recreanten werden verzorgd door Frank van Klink.  

 

 Scheidsrechters 

De scheidsrechters werden het afgelopen seizoen wederom gecoördineerd door 

Mirella van Schagen. 

Vanuit de teams zijn voldoende scheidsrechters beschikbaar om alle wedstrijden 

te fluiten. 

 

Technische Commissie 

De technische commissie bestond dit seizoen uit Gijs Prevo en Merel Veen. 

 

Vertrouwenspersoon 

Merel Veen is de vertrouwenspersoon binnen de vereniging in het kader van het  
voeren van een veilig sportklimaat.  Op de website van Setumup in het submenu 
‘Over ons, contact’ zijn de gedragsregels opgenomen.  
 

Resultaten Competitieteams Senioren 

De competitie is per halverwege oktober abrupt tot een einde gekomen. Dames 1 en 
Heren 2 hebben enkele wedstrijden kunnen spelen.  
Voor komend seizoen worden de teams weer op het huidige niveau aangemeld. 
 

 Ledenbestand 

Het totaal ledenbestand op 1 oktober 2020 was 57 leden. 

-Het aantal seniorenleden is het afgelopen jaar gedaald van 57 naar 50 leden.  

-Het aantal jeugdleden is het afgelopen jaar ongewijzigd: 0 leden. 

Het totaal aantal leden per 1 oktober 2021 is 50 leden. 

 

Akties en evenementen 

• Sept 2020: Grote Club Actie. Dit jaar vond de grote clubactie voor het eerst 

digitaal plaats. Er zijn in totaal 36 loten verkocht en is er totaal € 77 

opgebracht voor de vereniging.  

• Sept 2020: Clubsupport Rabobank. Voor het eerst deden we mee met 

Clubsupport Rabobank, dit heeft een bedrag opgeleverd van € 249. 

• 12 oktober 2020:  Algemene ledenvergadering via Zoom. 

• November/december 2020: Roomboterletteractie gecoördineerd door 

Annemiek en Angela. Er zijn maar liefst 422 letters verkocht, opbrengst ruim  

€ 925. 
• Januari 2021: er is vanuit de vereniging een kaartje verstuurd voor een goed, 

gezond en sportief 2021 naar alle leden.   
• Het 2e helft van het seizoen is er een symbolische bedrag van € 1 aan 

contributie geint, dit in verband met het niet kunnen volleyballen en terug 

ontvangst van zaalhuur en bondsgelden.  
 

Wij willen hierbij iedereen die dit seizoen (ondanks dat het een bijzonder seizoen was) 

heeft bijgedragen aan een goed functioneren van onze vereniging bedanken voor 

zijn/haar inzet.  

 

Het bestuur van Volleybalvereniging Setumup 


